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REFERAT AF BESTYRELSESMØDE NR. 1 
TIRSDAG DEN 30. MARTS 2004. 

 
Til stede: Klavs Andreassen, Martin Kaalund, Bjarne Thor Jensen, Finn Schmidt Jensen, Lone 

Klamer, Anker Blauenfeldt, Mette Bjersing, Jørn Weirsøe, Per Jakobsen, Erik Jonas 
Pedersen, Preben Nørgaard og Bjarne Eriksen.  

 
Afbud:  Birgit Eriksen. 
  
Referent: Erik Jonas Pedersen. 
 
Dagsorden. 
 
Pkt. 1: Godkendelse af dagsorden. 

Dagsorden blev godkendt. 
 
Pkt. 2: Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde nr. 6, d. 4. marts 2004. 

Referatet blev godkendt.  
 

Pkt. 3: Siden sidst. 
Klavs Andreassen berettede fra hovedbestyrelsesmøde (se pkt.: 5). 

 
Pkt. 4: Økonomi. 

Bjarne Thor Jensen takkede udvalgene for at holde pænt igen med forbruget. Dette 
ville medføre et lille overskud for 2003/04.  
Bjarne Eriksen var bekymret om, hvorvidt UDU kunne holde sit budget. Årsagen til 
dette var usikkerheden ved omkostningerne af T1 og T2 kurserne, der skal afholdes i 
maj, og yderligere kombineres med de tidligere aflyste T3 og T4 kurser. Da Bjarne 
Eriksen ikke havde alle de nøjagtige tal, blev det besluttet, at Bjarne Eriksen laver 
forskellige beregninger for omkostningerne ved kurserne og sender det til bestyrelsen. 
Administrationsudvalget vil derefter behandle sagen på næste møde og sende det 
videre til bestyrelsen. Bestyrelsen kunne acceptere at bruge af den ubrugte 
aktivitetspulje, hvis det skulle blive nødvendigt. 
Klavs Andreassen kunne berette at Midtjylland brugte at give trænerkurser i 
jubilæumsgaver, hvilket måske var værd at tage op til overvejelse. 
 

Pkt. 5: Orientering fra sidste hovedbestyrelsesmøde i DBF. 
Klavs Andreassen berettede, 

• at regnskabet forventes at give kr. 320.000 i overskud 
• at budgetforslaget har kr. 2.000 i overskud 
• at kontingentet vil stige med kr. 0,50 
• at jubilæumsbudget på kr. 550.000 blev godkendt 
• at der afholdes en jubilæumskonkurrence 
• at der udgives en jubilæumsbog 
• at der afholdes jubilæumsreceptioner i forbindelse med Danish Open, DM og 

Copenhagen Masters 
• at der afholdes en reception for inviterede gæster på selve dagen d. 5. januar 

2005 
• at der er faldende sponsorindtægter 
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• at der ikke er fundet en hovedsponsor 
• at der er stigende bladomkostninger, hvilket betyder en reduktion af antal 

numre (7 pr. år i fremtiden) 
• at den professionelle liga forventes iværksat 2005/06 
• at ranglisteplacering vil afgøre holdsætning i DH turneringen fra 2004/05 
• at der på holdene maksimalt må være 2 ikke danske statsborgere, højest 50% i 

hver kategori 
• at der gives tilladelse til afvikling af DH kampe på hverdage, med hensyntagen 

til afstande  
• at 1. holdrunde forsøges lagt senere og at sidste holdrunde vil være i uge 12 fra 

sæsonen 2004/05 
• at der på DBF’s repræsentantskabsmøde vil blive foreslået fælles 

klubskifteregler. 
 

Klubskiftereglerne er tidligere behandlet i bestyrelse på møde nr. 6 d.4. marts 2004. 
Anker Blauenfeldt var utilfreds med, at der vil være 3 dages karantæne for spillere, 
der ikke skifter rettidigt. Klavs Andreassen mente, at SBKr. bør følge de fælles 
klubskifte regler. 
 

Pkt. 6: Aktivitetsplan. 
Bjarne Eriksen har udsendt en opdateret aktivitetsplan og det blev besluttet, at der ikke 
vil være udsendelse d. 3. maj 2004. Holdturnering udsendes d. 2. juni 2004. Papirerne 
der skal udsendes sendes direkte til Bjarne Eriksen. 
Lone Klamer efterlyste aktivitetsplanen på hjemmeside. Erik Jonas Pedersen vil 
forsøge at udgive aktivitetsplanen som den kommer fra Bjarne Eriksen. 

 
Pkt. 7: Breddekonsulentordningen herunder oplæg til succeskriterier i 2004/05. 

Preben Nørgaard gennemgik et udleveret oplæg til succeskriterier. Oplægget var ikke 
konkret, men kunne danne udgangspunk t for bestyrelsens opstilling af succeskriterier.  

 
Pkt. 8: Breddekonsulentordningen fra 1. september 2004 og fremefter, herunder 

succeskriterier i 2004/05 
Oplægget fra Preben Nørgaard blev diskuteret, især klubbesøgene havde stor 
interesse. Martin Kaalund mente, at det var bedre med mange klubbesøg med få 
medlemmer fra klubben frem for få klubbesøg med hele klubbens bestyrelse. Mange 
klubber skulle gerne kende SBKr.’s breddekonsulent. 
Bjarne Thor Jensen omtalte altid vores breddekonsulent i forbindelse med hans mange 
samtaler med klubberne. 
Lone Klamer efterlyste en mail, når der havde fundet et klubbesøg sted, idet 
udvalgene så kunne følge op, hvis de af anden grund fik kontakt til klubben. 
Breddekonsulenten kunne også gøre sig synlig med en stand, i forbindelse med 
udvalgenes turneringer, f.eks. ved SM for ungdomshold (A, B, C og D rækkerne). 
Klavs Andreassen mente det var vanskeligt at konkretisere antallet af klubbesøg. 
Mette Bjersing mente at DIF forudsatte 20 klubbesøg pr. år for alle 6 
breddekonsulenter. Dette mente alle i bestyrelsen var alt for lidt. 
Martin Kaalund bad de enkelte udvalg om deres opfattelse af hvad der ville være godt. 
Lone Klamer ønskede at aktivere U19 spillere, f.eks. med en U19 turnering. Lone 
Klamer mente at flere medlemmer ville være et godt succeskriterium. 
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Finn Schmidt ønskede en synliggørelse ved mange klubbesøg, 20 er for lidt. Han så 
også gerne, at vi kunne få DGI hold til at spille i SBKr.. 
Jørn Weirsøe ville gerne have flere dommeremner. Han mente i øvrigt at Firmasporten 
på længere sigt kunne blive en stor konkurrent. 
Anker Blauenfeldt mente ligeledes, at 20 klubbesøg var for lidt, og at 
breddekonsulenten skulle huske at omtale spillere af alle aldre. 
Klavs Andreassen fandt også at mange klubbesøg var vigtigt, især til gruppe 3 
klubberne, men han advarede mod at glemme gruppe 2 klubberne. Gruppe 2 
klubberne kunne i mange tilfælde bruge vores materiale, så de i støre omfang deltager 
i vore arrangementer. Klavs Andreassen fandt at breddeholdturneringen var vigtig, og 
at der skulle bruges kræfter på den. 
Mette Bjersing mente at det var vigtigt at vi fik diskussionen om grænseflader i 
forbindelse med opstilling af succeskriterier. 
Preben Nørgaard vil lave en sammenfatning af diskussionen til bestyrelsen, som 
derefter må forsøge at opstille de målbare mål for breddekonsulentens arbejde. 
 

Pkt. 9:  Nedsættelse af udvalg m.v.: 
Der blev nedsat følgende udvalg: 

• Administrationsudvalg; Klavs Andreassen, Martin Kaalund, Bjarne Thor 
Jensen og Erik Jonas Pedersen 

• Holdturneringsudvalg; Mette Bjersing, Per Jakobsen, Karen Margrethe 
Hallarth og Erik Jonas Pedersen 

• Økonomiudvalg; Bjarne Thor Jensen, Anker Blauenfeldt, Heidi Olesen, 
Henning Svendsen og Christian Finderup. 

• Regelbogsudvalg; Lis Jensen og Per Jakobsen. 
• Sæsonplanlægningsudvalg; Ulla Maltesen, Erik Jonas Pedersen og ? (fra SSU) 
• Lovudvalg; Klavs Andreassen, Tonny Brohus, Karen Margrethe Hallarth og 

Per Jakobsen. 
• IT-udvalg; Udvalget nedlægges og dets opgaver varetages af 

administrationsudvalget. Ansvarlig bliver Erik Jonas Pedersen. 
• Arrangementsudvalg; Martin Kaalund. 
• Amtsrepræsentanter; Frederiksborg Amt: Anker Blauenfeldt, Roskilde Amt: 

Ole Holm, Nordvestsjællands Amt: Bjarne Thor Jensen, Storstrøms Amt: Jørn 
Weirsøe og Københavns Amt: Martin Kaalund. 

 
Pkt. 10: Valg af repræsentanter til DBF’s hovedbestyrelse. 

Klavs Andreassen med Martin Kaalund som suppleant. 
 
 Pkt. 11: Bestyrelsens mødedatoer sæson 2004/2005. 

Foreløbige datoer for bestyrelsesmøder: onsdag d. 2/6-2004; torsdag d. 23/9-2004; 
mandag d. 13/12-2004; tirsdag d. 15/2-2005; tirsdag d.1/3-2005; torsdag d. 31/3-2005. 
Repræsentantskabsmøde: onsdag d. 16/3-2005. 
DBF’s Hovedbestyrelsesmøder: d. 6/6-2004; d. 26/9-2004; d. 9/10-2004; d. 18/12-
2004; d. 3/4-2005; Repræsentantskabsmøde d. 1/5-2005. 

 
Pkt. 12: Evaluering af SBKr.’s repræsentantskabsmøde. 

Klavs Andreassen fandt det uheldigt, at der havde været en debat mellem 
bestyrelsesmedlemmer på repræsentantskabsmødet og opfordrede til at undgå dette i 
fremtiden. 
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Lone Klamer synes man godt kunne have taget pænt afsked med Christian Finderup. 
Klavs Andreassen beklagede og lovede at kontakte Christian Finderup. Lone Klamer 
var ked af at nogle af de mundtlige beretninger var for lange. Det blev pointeret, at når 
der forelå en skriftlig beretning, så skal den mundtlige være en fremhævning af vigtige 
punkter og evt. nogle supplerende bemærkninger. 
For at få flere deltagere foreslog Lone Klamer at holde klubaftner inden 
repræsentantskabsmødet. 
Der havde været en forholdsvis god debat på mødet. Erik Jonas Pedersen mente, det 
kunne skyldes at deltagerne ikke skulle tale i mikrofon. 
 

   
Pkt. 13: Vakant plads som suppleant i bestyrelsen. 

Repræsentantskabet havde bemyndiget bestyrelsen til at indsætte en suppleant efter 
Christian Finderup. Bestyrelsen valgte enstemmigt Lis Hougaard Jensen, Jarlsvej 8, 
4200 Slagelse.  

 
Pkt. 14 DBF’s repræsentantskabsmøde den 24. – 25. april 2004. 

Følgende personer deltager i mødet for SBKr. 
Lone Klamer, bestyrelsen 
Ulla Maltesen , USU 
Erik Jonas Pedersen, bestyrelsen 
Jørn Weirsøe, bestyrelsen 
Bjarne Thor Jensen, bestyrelsen 
Lis Jensen, bestyrelsen 
Mette Bjersing, bestyrelsen 
Jan Kryger, Taastrup 
Bernt Nakskov, Hedehusene 
Henrik Hansen, Næstved. 
Herudover deltager Klavs Andreassen som medlem af hovedbestyrelsen. 
Der vil blive afholdt formøde d. 20. april kl. 19.00 i Idrættens Hus. 
 

Pkt. 15: Orientering fra udvalgene. 
IT. 
Intet.  
AU. 
Intet 
Senior. 
Holdturneringsfinaler har været afholdt i Farum. Desværre havde to hold meldt afbud 
i sidste øjeblik. SSU mener at man burde have nogle sanktioner i sådanne tilfælde. Der 
spilles om op og nedrykning d. 18. april i Taastruphallerne. 
Ungdom. 
Der er tilmeldt ca. 30 piger og 30 drenge i alle rækker til DMU. 
Veteran. 
Intet 
Bredde. 
Der afholdes turnering i Skælskør. 40 deltagere fra 12 klubber. 
Uddannelse. 
Intet 

 Dommer. 
Intet 
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Pkt.: 16:  Næste Bestyrelsesmøde. 

Onsdag den 2. juni 2004 i Idrættens Hus. 
Dagsorden vil indeholde grænseflader, succeskriterier, fordeling af midler udover de 
normale punkter. 
Der afholdes AU møde den 29. april 2004 kl. 18.00 i Idrættens Hus. 

 
Pkt. 16: Eventuelt. 

Intet. 
 
 

 
Mødet slut kl. 22.30.   

 godkendt  
  


